
Fremmødte: Knud Erik, Hans Christian, Martin, Anker , Janus og 
Jeanette 
 

 

Referat fra forretningsudvalgsmøde mandag 29-01-2024 

kl. 19.00 i Hallens Cafeteria 

 

 

 

• Godkendelse af referat fra sidste møde, og godkendelse af dagsorden 

• godkendt 

• Økonomi v. Jeanette 

• Økonomi p.t. samt årsresultatet blev gennemgået 

• Mødet torsdag d 25 Ole Nielsen sender forespørgsel ind alle enige om at jordstykket 

kartoffelmarken er ok. Vi skal finde en fra samrådet til at deltage i arbejdsopgaven 

m.h.t. opførsel af et multihus, tages med næste gang. 

• Brændskov Niels Klovborg er med i arb. Gruppen for Brændskov m.h.t. multihus. 

• Borgerforeningen Legepladsen er fjernet, afslag på første fondssøgning, i gang igen med 

ØBI fonden. Aalborg kommune har lige p.t 4.700.000. – til landdistrikterne prøv at søge 

der. Fastelavn d 10 februar. 14 marts generalforsamling. Planlægning af byfesten er godt 

i gang det bliver d 7 september. 

• TUI afbud 

• Frikirken afbud 

• LAK v/ Jeanette Værter ved generalforsamlingen d 5 marts kl. 18.30. Meld tilbage om i 

kan hjælpe. Mail til Morten Thiesen og Jakob Ryttersgaard ang. de små skoler. D 5 feb. 

Mødes budgetforligspartierne til første drøftelse af et kommissorie for arbejdet med 

bæredygtige skoletilbud i landdistrikterne. Lisbeth Lauritsen(A) Gruppeformand har lovet 

at tage de 8 skoler med på råd til fremtidens overlevelsesskriv på landsbyskoler. 

• ROHB v/ Anita afbud Anita ønsker ikke at stille op ved næste generalforsamling. Vi tager 

det med på næste møde da der ikke p.t er en afløser. 

• Skolebestyrelsen v-Maria afbud vi gennemgik Anitas skriv sammen med Janus og HC. 

• Der blev snakket godt på tværs om hvad skolen kan bruges til. De vil gerne samarbejde 

med de forskellige foreninger. Der er ønske om vi kan følge elevantallet løbende, vi tager 

det med Maria på næste møde. 

• Event v - Knud Erik Halfesten er lige om hjørnet, dejligt med alle de frivillige. Der er solgt 

godt man tror på ca. 350. 

Cykelbane mangler byggetilladelsen legepladsinspektionen har godkendt den. 

Elcykler Aflysning d 7 januar. Anita vil gerne med i arb. Gruppen. Vi har ca. 3 md tilbage. 



Flydeplatform Bestilt (608.247,50) og pengene fra kommunen er modtaget (499.455) rest 

er fra friluftsrådet 200.000. 

Wc vogn er indkøbt 90.540. - kommunen (82.008) udlejning med næste gang. 

Muldtoilet Ole Nielsen skal have byggetilladelsen på plads før vi modtager pengene. 

           Puljesøgning ingen p.t.  

• Næste møde 26 februar  

• Årsmøde 7 marts årsmøde kl 19.00 

• Evt.  

 

Vi ses � ps. Husk at give besked hvis i ikke kan deltage.  

 

M.v.h. Jeanette Bækgaard  

26811480  


